
Zápisnica zo zasadnutia výboru Slovenskej angiologickej 

spoločnosti (S.A.S.) 

Dátum: 04.12.2024, 14.30 hod 

Miesto: Hotel Park Inn by Radisson Danube, Bratislava 

Zúčastnení:  

Doc. MUDr. Juraj Maďarič, PhD – prezident SAS 

členovia výboru: MUDr. Ewald Ambrózy, PhD., Doc. MUDr. Denisa Čelovská, PhD, MUDr. Katarína 
Dostálová, PhD. MPH, MUDr. Andrej Džupina, PhD., MBA, MUDr. Dáša Kmecová, PhD, MUDr.Štefan 
Pataky, MUDr. Miroslav Širila (online), MUDr. Ivar Vacula, PhD.,  

členovia dozornej rady: MUDr. Eva Bojdová (online), MUDr. Ľubomír Fľak, PhD (online)  

ospravedlnili sa členovia DR: MUDr. Iveta Kopalová,  

zapisovateľ: MUDr. Ľ. Fľak, PhD, doc. MUDr. Maďarič, PhD. 

Program:  Privítanie účastníkov prezidentom S.A.S., predstavenie programu schôdze výboru 
a následne jeho schválenie. 

Body programu:     1) Otvorenie 
        2) Plán odborných podujatí na rok 2025 
         3) Príprava volieb do výboru a DR S.A.S. 2025 
                                  4) Prehľad stavu aktivít SAS -MZ SR 

      5) Rôzne 

K bodu programu č.2: zúčastnení diskutovali o viacerých očakávaných podujatiach, vrátane 
nasledovných 

1. 50. angiologické dny – 6.-8. marec 2025, Praha Diplomat 

2. X.Congress of ESVM – 3.-5.apríl 2025, Bergamo 

3. 27. slovenský kongres cievnej chirurgie: 3.-5.apríl 2025, hotel Družba, Jasná 

• Vececký sekretár SSCCH prim.Mondek zaslal požiadavku o navrhnutie prednášajúcich 

prehľadových prednášok na témy karotického stentigu a endovaskulárnej liečby aorty  

• Termínová kolízia s kongresom ESVM 

4. 31. CS angio sympózium – 11.-13.06.2025, v.s. Mikulov 

5. XXXIII. Slovenský angiologický kongres – 18.-20.09.2025, Tále, Partizán 

6. MUDr.Dostálová a Doc.Čelovská informovali o pozvaní od prof. Belovičovej na vytvorenie 

Angio bloku na podujatí 11. Dni praktickej obezitologie a metabolického sy v Bardejove, 

v pláne účasť Doc.Čelovská, Dr.Dostálová, Dr.Ambrózy. Termínová kolízia s kongresom cievnej 

chirurgie a kongresom ESVM. 

7. Angio deň LFUK – Doc. Čelovská informovala, že sa bude organizovať každý druhý rok 

(striedavo s lymfologickým dňom)  



K bodu programu č.3: Príprava volieb do výboru a DR S.A.S. 2025 

Sekretárka S.A.S. Mgr. Nemcová informovala o fáze príprav nadchádzajúcich volieb, komunikácií 
s JUDr.Mistríkovou (SLS), ako aj potrebných krokoch v organizácii volieb. Mgr.Nemcová a Doc. Maďarič 
informovali o pláne voliť elektronicky, kombináciou s voľbou poštou v prípade absencie email adresy. 
Podľa komunikácie s právničkou SLS JUDr.Mistríkovou SLS súhlsí s elektronickou formou volieb.  

Písomne budú oslovení všetci členovia SAS s cieľom aktualizácie ich kontaktných adries vrátane email 
adresy a členovia, ktorí spĺňajú podmienky byť volení, aby prejavili svoj súhlas s kandidatúrou či už do 
výboru S.A.S. SLS, alebo do DR. Následne budú zostavené a rozoslané kandidačné listiny a bude zvolená 
volebná komisia. 

Výbor hlasoval o realizácii elektronických volieb v kombinácii s voľbou poštou. 

Hlasovanie č.1: Ste za voľby elektronické + poštou:      Áno:9, Zdržal sa 0, Proti 0. 

Hlasovanie č.2: Ste za to, aby nový výbor SAS nastúpil 1.3.2025    Áno: 9, Zdržal 0, Proti 0 

Funkčné obdobie nastávajúceho výboru bude 3/2025 – 2/2029.  

Na záver tohto bodu rokovania výboru prebehla diskusia o neplatičoch členských príspevkov. Podľa 
stanov SLS sa volieb môže zúčastniť len riadny člen a to je ten , ktorý má zaplatené členské príspevky. 

K bodu programu č.4:  Prehľad stavu aktivít SAS -MZ SR  

Bez významnej zmeny oproti stavu na poslednom zasadnutí.  

- Odborné pracovné skupiny MZSR: C pre KV systém (Dr.Vacula). Jedná sa o hypolipidemickej liečbe 
(PCSK9 inhibítory); G:  Dr.Ambrózy – zaoberá sa kategorizáciou plochého pletenia – zatiaľ 
kategorizačná komisia nejednala.  

- Hlavný odborník MZSR pre angiológiu Dr.Džupina informoval o žiadosti od firmy Swiss 
Pharmaceuticals, aby hlavný odborník podporil na MZSR, že LMWH majú nezastupiteľné miesto 
v liečbe VTE a aby bola zachovaná dostupnosť enoxaparinu v SK i pri zvýšení ceny. Výbor SAS podporil 
postup hlavného odborníka.  

K bodu programu č.5:  Rôzne  

1) Žiadosť spoločnosti Alfasigma: Spoločnosť AlfaSigma zaslala hlavnému odborníkovi MZSR pre 
angiológiu ako aj prezidentovi SAS žiadosť o iniciatívu odbornej spoločnosti – podanie Žiadosti 
do poisťovne Dôvera o prehodnotnie a požadovanie vrátenia hradených diagnóz pre liek Vessel 
Due F. späť do E-systému: I 80.10, I 83.0, I 83.1, I 83.2, I 87.00, I.87.01. Predmetné diagnózy 
boli a sú v E-systéme zaradené, ako hradené diagnózy, avšak poisťovnou Dôvera boli podľa 
informácie vyňaté z úhrady v roku 2023. Po podrobnej diskusii doloženej zdrojmi EBM výbor 
hlasovaním rozhodol o podpore tejto žiadosti v rozsahu diagnóz: I 80.10, I 83.2, I 87.00, I.87.01. 

Hlasovanie č.3: Výbor SAS  súhlasí s podaním žiadosti na poisťovňu Dôvera o prehodnotenie 
vrátenia hradených diagnóz pre liek Vessel Due F. späť do E-systému pre diagnózy: I80.10, 
I83.2, I87.00, I87.01 

Hlasovanie: Za: 7, Proti: 0, Zdržali sa: 2 



2) Program diabetickej nohy: prezident SAS a vedecký sekretár informovali o komunikácii
s prezidentkou Slovenskej diabetologickej spoločnosti ako aj o návrhoch materiálov k ŠDTP
Diabetická noha, z ktorých jeden bol vypracovaný MUDr. Vaculom a druhý doc.Doničovou
(SDS). Vybraní členovia výboru resp. SAS zhodnotia uvedené materiály a odporučia, ktorý
z nich bude Slovenskou angiologickou spoločnosťou odporúčaný ako materiál na ďalšiu
spoločnú prácu. (MUDr. Vacula, doc.Čelovská, MUDr. Ambrózy, doc.Rašiová, MUDr.Širila, doc.
Maďarič)

3) Otvorená bola otázka úhrady stanovovania vybraných trombofilných stavov angiológom
u pacientov s hlbokou venóznou trombózou, MUDr. Bojdová informovala o probléme v Nitre
a okolí o probléme angiológov indikovať vyšetrenie trombofilných stavov – táto otázka bude
diskutovaná na zasadnutí novo zvoleného výboru

4) Doc.Maďarič stručne zhrnul činnosť výboru za končiace volebné obdobie a poďakoval sa
členom výboru, DR ako aj sekretárke SAS za ich aktívnu prácu.

Zoznam hlasovaní 

Hlasovanie č.1: Ste za voľby elektronické + poštou:        Áno:9, Zdržal sa 0, Proti 0. 

Hlasovanie č.2: Ste za to, aby nový výbor SAS nastúpil 1.3.2025    Áno: 9, Zdržal 0, Proti 0 

Hlasovanie č.3: Výbor SAS  súhlasí s podaním žiadosti na poisťovňu Dôvera o prehodnotenie vrátenia 
hradených diagnóz pre liek Vessel Due F. späť do E-systému pre diagnózy: I80.10, I83.2, I87.00, I87.01 
Hlasovanie: Za: 7, Proti: 0, Zdržali sa: 2 

Termín ďalšej schôdze výboru SAS: 12.03.2025 o 14. hod, - zasadacia miestnosť NÚSCH, -1. poschodie 

Bratislava.  

Doc. MUDr. Juraj Maďarič, PhD., MPH.        MUDr. I.Vacula, PhD. 

 prezident S.A.S. SLS   vedecký sekretár S.A.S. SLS 

Doc. MUDr. D. Čelovská, PhD.        MUDr. E. Bojdová  

   viceprezident S.A.S. SLS predseda dozornej rady S.A.S. SLS 

Bratislava 04.12.2024   Zapísal: MUDr. Ľubomír Fľak, PhD 


